
Dětský den Dolany 
 

Tělovýchovná jednota Dolany ve spolupráci se spoustou pracovitých lidiček uspořádala v sobotu 

25. května ukázkový Dětský den.  

Počasí nebylo po celý týden příliš nakloněno touze pořadatelů udělat tuto venkovní super akci pro naše 

nejmenší, ale v sobotu, jako kdyby někdo mávl kouzelnou hůlkou a paprsky Slunce nám daly najevo, že 

této akci žehnají. Za mě opravdu až neuvěřitelně… koukám k Jaroměři, mraky…, koukám ke Skalici, 

mraky…, ale dolanské hřiště svítí… Osvětlené hřiště nebylo však jen a pouze za přispění sluníčka, nýbrž 

i září úsměvů malých dětí a jejich rodinných příslušníků.  

Mám z této akce opravdu velkou radost. Děti měly možnost soutěžit v 18 různých disciplínách - hod 

míčkem nebo kroužky, skákání v pytli, chůdy, střelba z luku a vzduchovky (ke střelbě bych chtěl dodat, 

že všichni příchozí se v pořádku a ve zdraví dostali i ze stanoviště pryč), u některých úkolů bylo třeba 

přemýšlet a u některých se hýbat. Ačkoliv se na akci dostavily děti různých věkových kategorií, tak si 

tam každé z nich našlo to svoje. Na místě byl i skákací hrad a trampolína. 

Za každý splněný úkol obdrželo dítko razítko na svou soutěžní kartičku. Po získání všech razítek na naše 

prcky čekaly na konci různé ceny a diplom. Já nevím, jak to vnímáte vy, ale já vidím na svých dětech, že 

koupené lízátko od rodičů nechutná tak dobře, jako lízátko, které si museli těžce vybojovat. 

Já osobně jsem velmi ocenil ukázky Městské policie Jaroměř a Policie ČR. Měl jsem možnost si 

vyzkoušet brýle, které simulují požití THC, jiné brýle zase simulovaly opilost nad 1,5 promile a další zase 

pohled před mikrospánkem. Pan Mervart je preventista a metodik státní policie a připravil si pro 

zúčastněné i letáček o kyberochraně. Měl jsem již tu čest s ním spolupracovat a je to opravdu člověk 

na svém místě.  

Mrzí mě, že jsem propásl vystoupení Městské policie Jaroměř, ale slyšel jsem na něj opravdu velmi 

mnoho kladných ohlasů. Viděl jsem práci Městské policie Jaroměř na více akcích a vždy to bylo super.  

Péťa Mundlová, jakožto moderátorka super, z uniformy šel respekt, ale zároveň pocit bezpečí. Mimo 

jiné to Pétě teda fakt seklo. Věřím, že pro ten náš pocit tu parta kolem Ondry Mundla je, že fungují 24 

hodin denně, 7 dní v týdnu, aby se naše rodiny mohly cítit bezpečně. Já osobně tu mohu veřejně 

prohlásit, že si jejich práce sakra moc vážím.   

Třešničkou na dětském dortu radosti byli hasiči ze Semonic, kteří vytvořili dětem na place pěnu a začalo 

se řádit. Všichni do spoďárů… jupíííí… Někteří nejmenovaní i bez nich (nebyl jsem to já). 

Soutěže jsou u konce a je třeba zbaštit tu spoustu výborného jídla a pití, které bylo možno zakoupit po 

celou dobu tohoto úžasného dne. Počet soutěžících ratolestí se zastavil na čísle 82, což je pro mě velmi, 

ale velmi dobré číslo. Myslím si, že leckteré větší město by se poklonilo před tím, jakou akci je schopna 

zorganizovat parta lidí v menší obci.  

Z pohledu někoho nezasvěceného to může vypadat, že je to jednoduché připravit takovou akci, protože 

to na oko vypadá, že to vše do sebe zapadá a je to pohoda, ale věřte, že opak je pravdou. Je za tím 

spousta práce lidí, kteří obětují svůj čas pro radost našich dětí, a to někdy na úkor vlastní rodiny. 

Vymyslet, co bude, kde to bude a kdo to udělá není tak lehká věc, jak by se mohlo zdát. 

Netroufnu si tipnout, kolik desítek lidí se podílelo na průběhu a přípravách takové akce, ale díky bych 

chtěl poslat každému z vás jednotlivě, a je naprosto jedno, jak velkou měrou jste přispěli k tomu, aby 

byl tento den tak výjimečný… jste úžasní… S každou akcí, která se v Dolanech pořádá, zjišťuji, že začít 

náš nový život právě zde, bylo velmi dobré rozhodnutí.  

Děkuji, že jsou lidé jako vy.  

Jan Hofman 


